
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE 8 DE MARÇ DE 2022

Identificació de la sessió:

• Caràcter: ordinari
• Data: 8 de març de 2022
• Inici: 10:10
• Finalització: 11:50
• Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
• Convocatòria: primera i única

Assistents (16) 
Batle – President
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano 
3a Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany 4t 
Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e Tinent de Batle: Sr. Joan Ruiz Mesquida

Regidors:
Miguel Nadal Vaquer 
Andrea Pomar Capó 
Laura Celià Gelabert 
Gabriel Suau Otero Joan 
Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés 
Jaume Mateu Lladó
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero Jaume 
Bestard Matas

Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll
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Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior.
2. Determinació de la dedicació exclusiva d’un regidor de l’equip de govern. Expedient 
1356/2022.
3. Declaració institucional amb motiu del Dia Internacional de la Dona (8 de març).
4. Declaració institucional davant la Guerra d’Ucraïna.
5. Declaració institucional sobre la bretxa digital i la Gent Gran.
6. Precs i preguntes.

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió. 

Desenvolupament de la sessió.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es dóna compte dels esborranys d’actes pendents d’aprovació: ple extraordinari de 23 de 
desembre de 2021 i ple ordinari de 25 de gener de 2022.

S’aproven per unanimitat.

Segon.-Determinació de la dedicació exclusiva d’un regidor de l’equip de govern 
(Expedient 1356/2022).

Pren la paraula el portaveu del Partit Popular, el Sr. Carlos Darder qui explica que la proposta 
tracta  d’aprovar la dedicació exclusiva del Sr. Miquel Nadal,  la qual havia quedat vacant 
arran de la renúncia del Sr. Juan Ruiz. Destaca la feina i la implicació del regidor de cultura i 
esports. Així mateix, mostra el seu orgull per comptar amb una persona com el Sr. Nadal 
totalment dedicat a l’Ajuntament i el considera clau dins l’equip de govern per l’ajuda 
que presta a la resta de regidories.

La Sra. Laura Celià diu que el  Sr. Nadal és una persona propera, feinera i amable. Si bé 
aclareix que ara, no s’està valorant la personalitat del regidor sinó el sistema d'organització de 
les  dedicacions  exclusives  de l’equip  de  govern.  Considera  que  en  aquest  moment  de  la 
legislatura i sense que s’hagi proposat cap redistribució de les àrees de govern, no escau que 
s’assigni aquesta dedicació exclusiva. Opina que el nombre de dedicacions exclusives no s’ha 
traduït amb una millor eficiència a l’hora de gestionar les polítiques municipals i que hi ha 
regidors sense dedicació que fan una feinada. Per tots aquest motius, diu que no donaran 
suport a la proposta.

Intervé el Sr. Jaume Mateu, portaveu del partit socialista i vol destacar que ens trobam de nou 
amb un ple sense contingut polític o administratiu real,  amb un únic punt que és més bé 
organitzatiu, i ho considera una estafa. Diu que avui era una bona oportunitat per presentar 
una proposta de regularització de les plaques solars o d’aprovació del pressupost. Pel que fa 
la dedicació exclusiva, diu que no són coherents i recorda les critiques que feren a l’anterior 
equip de govern per tenir dues dedicacions exclusives. Segons el portaveu del partit 
socialista, generen un equip de govern amb cinc regidors amb dedicació exclusiva sense
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que això es tradueixi en una millora real pel poble. Es mostra en desacord en el fet de celebrar 
plens que són actes de tràmits i també en contra d’aprovar més dedicacions exclusives. 
Demana  que es  repensin  aquesta  manera  de funcionar  i  que  el  resultat  de  la  seva acció 
política és més ben aviat poc.

El Sr. Jaume Bestard diu no tenir res més a dir. 

El Sr. Aguiló diu no tenir res a dir.

Pren la paraula el Sr. Batle President. El Sr. Simarro diu que el nivell de les critiques fetes li 
indiquen que van pel bon camí. Es vol centrar no obstant, en la gran capacitat de feina del Sr. 
Nadal.  Diu  que  és  un  dels  regidors  que  més  li  han  sorprès  per  la  seva  humanitat  i  
intel·ligència nata,  la seva paciència  i la manera d’actuar optimista davant els  problemes. 
Exposa que les dues àrees que duu li absorbeixen els set dies de la setmana. El batle opina 
que l’anterior equip de govern va renunciar a les dedicacions exclusives però que a la vegada, 
també varen renunciar a fer feina pel seu poble estant en el govern i considera que no són qui 
per donar lliçons, que molts dels que critiquen tenen un passat i que no es varen ocupar de 
res. El batle mostra el seu orgull de tots els membres de l’equip de govern, i diu que s’estan 
deixant la pell per fer coses. Destaca que qui es mereix un reconeixement per la feina feta és 
el Sr. Nadal i li agreix la seva dedicació al poble. Considera que Sóller no pot prescindir d’ell 
i que seria un bon candidat del Partit Popular.

Passats a votació, el resultat de la mateixa és el següent, la Corporació, amb 9 vots a favor,  6 
vots en contra i una abstenció, ACORDA:

Primer.-  Determinar  el  règim de dedicació per al  seu càrrec,  així  com les corresponents 
retribucions per a l’exercici efectiu del mateix:

Càrrec Dedicació Retribucions anuals 
brutes

Sr. Miguel Nadal Vaquer 
Regidor delegat de les àrees 
de cultura i esports

Exclusiva
(amb efectes a dia 1 d'abril 
de 2022)

41.300,00€

Segon.- Les retribucions abans esmentades es percebran en catorze pagues, dotze 
corresponents  a les diferents  mensualitats  de l’any i  les dues restants  corresponents a les 
mensualitats de juny i desembre.

Tercer.- Publicar  íntegrament  el  present acord en el  BOIB, en el  taulell  d’anuncis  de la 
Corporació, de conformitat amb l’article 75.5 de la LBRL, i en el Portal de Transparència 
de l’Ajuntament d’acord amb el disposat a l’article 8.1 f) de la Llei 19/2013 de transparència, 
accés a la informació i bon govern.

En aquests moments el Sr. Joan Ruiz abandona la sessió.
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Tercer.- Declaració  institucional  amb motiu del  Dia Internacional  de la  Dona (8 de 
març).

Llegida la declaració institucional amb motiu del Dia internacional de la Dona per part de la 
secretaria,  s’acorda fer una ronda d’intervencions i  pren la paraula la paraula el  Sr.  Joan 
Carles Simó de Més per Sóller qui recorda que fa una any es va aprovar una moció semblant. 
Diu  que  quan es  fan  aquests  tipus  de  declaracions  a  vegades  pareix  que  queda  tot amb 
paraules o que no comporten accions concretes. Opina que les mesures que es poden fer a 
nivell municipal són importants i posa com a exemples l’adopció de mesures pressupostàries 
o polítiques de coeducació. Considera que un altre mon és possible, en el que no calgui parlar 
d’una o altra meitat, sinó que es parli d’essers humans que reivindiquen junts les mateixes 
coses i que tenen les mateixes oportunitats. Opina que és bo que siguin els homes qui duguin 
endavant accions reivindicatives i que és un fet de tots.

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i considera que és una bona noticia que s’hagi pogut fer 
feina amb les diferents propostes de declaracions institucionals i s’hagin fusionat. Considera 
que si hi ha un dia internacional d’alguna cosa és perquè malauradament, hi ha un problema 
de desigualtat o discriminació. Recorda que ara mateix hi ha una guerra a Ucraïna i que són 
probablement les dones les que més patiran els efectes d’aquesta guerra. Segons el regidor 
socialista queda molt a fer i que a nivell d’Ajuntament es poden fer moltes coses.

Intervé el Sr. Jaume Bestard i considera que és una camí en el que s’ha de continuar treballant 
i incideix en la necessitat d’acabar amb la lacra de la violència de gènere. Opina que a nivell 
d’Ajuntament s’ha d’implementar el paper de la dona a tots els nivells i que malgrat siguin 
paraules o una declaració d’intencions amb les polítiques de la gent es pot fer el camí més 
planer.

El Sr. Aguiló diu que la declaració institucional posa de manifest que els grups municipals 
s’han posat d’acord en aquest tema.

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder mostra la seva satisfacció pel fet que una proposta s’hagi 
convertit  en una declaració institucional.  D’altra banda,  vol agrair  la feina feta en aquest 
àmbit per la regidora d’igualtat i considera que aquesta igualtat s’ha de reclamar tots els dies 
de l’any.

El Batle President considera positiu unir-se en aquest manifest i aprofita per donar 
l’enhorabona per la feina feta per la regidora d’igualtat.

Sense més intervencions,  la  Corporació  aprova per  unanimitat,  la  declaració  institucional 
següent:

Primer.- L’Ajuntament de Sóller commemora el Dia Internacional de les Dones, com una 
data important en el recordatori de les fites aconseguides i de totes aquelles que estan encara 
pendents d’assumir per aconseguir una igualtat real, plena i efectiva de les dones.
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Segon.- L’Ajuntament de Sóller potenciarà la participació de les dones, amb especial èmfasi 
en les joves i les que tenguin diversitat funcional, en tots els àmbits de presa de decisions: 
polític, econòmic i social. També fomentarà que participin en debats públics, conferències i 
actes de comunicació, evitant els panells exclusivament masculins.

Tercer.- L’Ajuntament de Sóller impulsarà i augmentarà anualment el pressupost dedicat a 
implementar plans i estratègies d’igualtat i integrar plenament la perspectiva de gènere en 
totes les polítiques municipals.

Quart.-  L’Ajuntament  de Sóller  es compromet a construir  un poble coeducatiu i  per a les 
persones,  impulsant  la  corresponsabilitat  en  les  tasques  de  cura,  afavorint  la  conciliació 
familiar, laboral i personal i impulsant una educació afectiva i sexual integral per fomentar 
unes relacions sanes i lliures, l’autoconfiança i l’autoconeixement de les nines i les dones per 
rompre amb els estereotips de gènere.

Cinquè.- L’Ajuntament de Sóller posarà en el centre de les polítiques municipals la vida i la 
cura de les persones i potenciarà polítiques respectuoses amb el medi ambient, invertint-hi de 
forma prioritària.

Sisè.- L’Ajuntament de Sóller farà xarxa amb altres ajuntaments i amb altres administracions 
per construir una Mallorca lliure de violències masclistes.

Setè.-  L’Ajuntament  de Sóller  aportarà els  mitjans  necessaris per promoure la inclusió al 
municipi de totes les persones respectant la diversitat i la pluralitat i posarà tots els recursos 
perquè les nines i les dones tenguin les mateixes oportunitats  de participar de les festes i 
tradicions del nostre municipi.

Vuitè.- L’Ajuntament de Sóller promourà el benestar de les dones més grans del poble.

Novè.- L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de les Illes Balears a desplegar de manera 
conjunta el Pla de Conciliació i Corresponsabilitat per aconseguir transformacions 
substancials en la vida de les famílies.

Desè.-  L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Govern d’Espanya a  elaborar  una  Llei  de  Tracta 
d’éssers  humans amb fins  d’explotació  sexual  que tingui  com a objectiu  l’abolició  de  la 
prostitució  al  nostre  país.  També  Impulsarà  en  el  marc  de  les  competències  municipals 
mesures de sensibilització i formació sobre la vulneració de drets humans que suposa el tràfic 
d’éssers humans amb finalitat d’explotació sexual i en favor de l’abolició de la prostitució”.

Quart. Declaració institucional davant la Guerra d’Ucraïna.

El punt quart  de l’ordre del dia versa sobre una declaració institucional davant la Guerra 
d’Ucraïna.

Pren la paraula la Sra. Elvira Arbona qui diu que des de Més per Sóller volen fer públic el seu 
rebuig a la guerra i condemnar la situació que estar patint el poble ucraïnès.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: X

PJ
C

M
E2

63
C

EX
D

P3
G

M
JA

3W
JL

R
E 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//s

ol
le

r.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

11
 



El Sr. Jaume Mateu diu que és una llastima que s’hagin de fer aquests tipus de declaracions 
institucionals, i recorda que Sóller ha sigut una terra d’acollida i que ja ho fórem a la guerra 
dels Balcans i que ara tornarem a demostrar que seim un poble solidari.

El Sr. Jaume Bestard diu que condemnen la guerra, que estant patint moltes famílies i que cal 
trobar un diàleg i un consens. Destaca que el poble de Sóller és un poble solidari i d’acollida.

Pren la paraula el Sr. Aguiló vol també condemnar aquest tipus de guerres i dóna les gràcies 
als  ajuntaments,  partits  polítics  o  entitats  que  s’estan  mobilitzant.  Es  mostra  partidari  de 
l’adhesió  d’Ucraïna a  la  Unió Europea.  Diu que la  dieta  que ha de percebre  per  la  seva 
assistència al plenari anirà destinada a Ucraïna.

El Sr. Carlos Darder mostra la condemna total i absoluta a la guerra i diu que res justifica que 
hi hagi víctimes mortals i violència. Explica que des de l’Ajuntament han posat en marxa una 
campanya per recollida d’aliments.

Pren la paraula el Sr. Batle i diu que és inaudit que hagi una invasió d’un país gros a un 
petit  amb el corresponent cost de vides i  persones,  i  que afortunadament  Europa és molt 
solidària. Recorda que Sóller ha sigut poble d’acollida des de fa molt  d’anys.  Vol  donar 
l’enhorabona  al  Sr.  Carlos  Darder  i  a  la  Sra.  Castañer  per  la  feina  feta  juntament  amb 
l’agrupació ucraïnesa de Mallorca.

Sense més intervencions, el Ple per unanimitat acorda la declaració institucional següent:

Davant l’atac injustificat de Rússia a un país sobirà i independent com és Ucraïna, 
l’Ajuntament de Sóller manifesta la seva més enèrgica condemna a un atac del tot injustificat 
i  que  només  pot  dur  com a  conseqüència  una molt  gran  inestabilitat  social  i econòmica 
mundial.

Alhora, manifestam la solidaritat de Sóller amb els ciutadans d’Ucraïna i mostram el nostre 
més sincer respecte en aquests durs moments per al poble ucraïnès. Les noticies que arriben 
són alarmants, l’auxili i la protecció de la població civil en aquest conflicte és ara la prioritat. 
Per això, exigim la creació d’un corredor humanitari per als civils refugiats que el conflicte 
pugui causar, i instam a totes les forces polítiques i a la societat d’un poble tan solidari com el 
nostre a oferir  el  suport per a que el  nostre municipi  sigui lloc d’acollida de la població 
ucraïnesa forçada a l’abandonament de la seva terra.

Rebutjam el trencament de les relacions diplomàtiques així com l’escala de violència que ha 
dut fins a l’atac armat que és una clara i flagrant violació de les normes bàsiques del dret 
internacional. Creiem en l’Estat del dret i en la democràcia, en un Món basat en regles i en la 
pau.

Sol·licitam una resposta unitària i coordinada en el marc de la Unió Europeu davant un atac 
que genera incertesa i inseguretat global en un moment clau per a la recuperació de la crisi 
mundial ocasionada per la pandèmia de la COVID-19, i donam suport a les mesures preses
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pel  Govern  d’Espanya  i  els  diferents  organismes  internacionals  com  la  Unió  Europea  i 
l’OTAN per al restabliment de la pau a Ucraïna.

Demanam que cessin les accions militars, que tornin a la llei i al dret internacional i que es 
restableixi el camí del diàleg diplomàtic. La solució al conflicte només pot ser pacífica, feim 
una crida a la pau, un clam, el nostre clam, unànime per la pau a Europa. No es poden repetir 
errors del passat, les regles del dret universal han de prevaldre per damunt de tot.

L’Ajuntament de Sóller es posa a la disposició del Govern d’Espanya, per a col·laborar en la 
mesura de les nostres competències i recursos, en l’acolliment dels ciutadans d’Ucraïna que 
estan abandonant el seu país.

Cinquè.- Declaració institucional sobre la bretxa digital i la Gent Gran.

Llegida la declaració institucional per part de la secretària, s’obre el torn d’intervencions amb 
la participació del Sr. Gabriel Suau de Més per Sóller qui destaca el fet que de nou, una 
moció  institucional  presentada  per  un  grup  municipal  s’hagi  convertit  en  una  declaració 
institucional.  Explica  que dita  declaració  li  recorda a  una moció  presentada  per  Més per 
Sóller  que  fou  aprovada  per  unanimitat  sobre  el  servei  de  correus  a  Sóller. Critica la 
desdotació de les oficines bancàries que afecten a la gent gran. Relata  el  regidor que, en 
relació amb la bretxa digital, ja hi ha camí degut a una campanya de signatures promoguda a 
nivell estatal i que el Senat ha aprovat un informe en el que es tracten i delimiten les mesures 
que els poders públics poden adoptar per lluitar amb aquesta desigualtat per motiu d’edat i 
destaca que aquesta bretxa es veu agreujada quan es tracta de dones grans. Remarca que el 
punt cinquè depèn de l’Ajuntament i que cal intentar recuperar l’atenció presencial.

Intervé el Sr. Jaume Mateu i es mostra satisfet pel fet que aquest punt s’hagi convertit en una 
declaració  institucional  i  diu  que  l’accés  de  certs  col·lectius  a  l’administració  o  serveis 
digitals és un problema que s’ha posat de manifest. Diu que donaran suport a totes les accions 
tant a nivell estatal, autonòmic o municipal que es puguin fer per reivindicar un servei humà a 
les persones.

Pren la paraula el Sr. Bestard i diu que ens centram amb el col·lectiu de la gent gran però  que 
afecta a més gent, i es posa a ell mateix com exemple, per la deshumanització cap a l’atenció 
personal existent a l’administració. Explica el regidor que és obligatori fer tots els tràmits 
telemàticament i que hi ha dificultat per poder contactar amb els funcionaris quan hi ha un 
problema.

El Sr. Aguiló, regidor no adscrit diu que tots els arguments són molt similars i vol recordar 
una frase d’una campanya molt important «sóc major, no idiota», que ho diu tot. Exposa que 
els darrers informes de Caritas ja estan parlant d’un analfabetisme del segle XXI, i que es 
refereix  a  temes  de  xarxa  i  d’internet.  Considera  que  no  només  s’ha  d’enfocar  aquest 
problema cap a la gent major i que tràmits personals i molts senzills s’estan convertint en una 
odissea. Per tot això considera que es una declaració molt necessària.
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El portaveu del Partit Popular es suma a les darreres intervencions. Exposa la problemàtica de 
les fusions bancàries que suposa una atenció de cada vegada menys personalitzada i posa com 
exemple la problemàtica de Deià. En el cas de l’administració diu que és important també 
aquí fer feina per una atenció personalitzada i que com a regidor de personal de l’Ajuntament 
s’ha  reunit  amb  els  conserges  i  els  hi  ha  transmès  la  idea  d’acompanyar  a  la gent al 
departament corresponent o intentar respondre a qualsevol dubte que tenguin.

Intervé  el  Batle  President  i  agraeix  el  suport  de  tots els  grups  a  la  moció.  Exposa  la 
problemàtica dels bancs i fa referència a la manca d’atenció, la manca de serveis i l’augment 
de  les  comissions.  El  Batle  diu  que  a  dits  entrebancs  s’afegeix  la  necessitat  de  fer les 
tramitacions de manera telemàtica. Destaca que als conserges se'ls hi ha encomanat com a 
nova funció l’atenció al públic i  vol destacar la feina del Sr. Nadal durant la pandèmia i 
agraeix la dedicació dels dos conserges. El batle considera que la gent ha de trobat una cara 
amable que la rebi i l’orienti cap a on a d’anar i en aquest sentit, opina que l’Ajuntament 
compleix  sobradament.  Aprofita  per  donar  la  benvinguda  a  Toni  Ortiz  el  nou  conserge. 
Conclou que si aquesta moció serveix per a que els bancs o el propi ajuntament no deixin a 
ningú desatès haurà sigut una bona iniciativa.

La Corporació, per unanimitat, ACORDA:

Primer.- L’Ajuntament de Sóller es compromet i insta al Govern de l’Estat, al Govern de les 
Illes Balears i al Consell Insular de Mallorca a garantir que tots els ciutadans que ho desitgin 
puguin fer els tràmits administratius que corresponguin de forma presencial.

Segon.-  L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Govern  de  l’Estat  a  impulsar  les  modificacions 
normatives pertinents per garantir que tots els consumidors independentment del seu lloc de 
residència  i  en especial  per a  que les persones majors tenguin accés  fàcil,  pròxim i  amb 
atenció presencial per part de les entitats bancàries i financeres, per tal de satisfer les seves 
necessitats.

Tercer.- L’Ajuntament de Sóller insta al Consell de Mallorca a dur a terme un pla de xoc, 
amb un diagnosi sobre el nivell d’accés i els usos dels ciutadans a internet amb l’objectiu de 
mesurar el seu nivell de digitalització, identificar les seves necessitats i els àmbits prioritaris 
de desenvolupament.

Quart.-  L’Ajuntament  de  Sóller  instar  al  Consell  de  Mallorca  a  organitzar  unes  sessions 
formatives d’alfabetització digital adreçada a les entitats de gent gran i a les entitats del tercer 
sector que facin feina amb persones d’exclusió social. Formació per fomentar i desenvolupar 
l’autonomia de les entitats en l’ús de les tecnologies d’informació i comunicació.

Cinquè.-  L’Ajuntament  de  Sóller  es  compromet  a  facilitar  al  màxim  l’atenció  ciutadana 
presencial o telefònica per a donar informació o gestionat tràmits administratius”,

Sisè. Precs i preguntes.

S’obre el punt de precs i preguntes amb la intervenció de la Sra. Laura Celià que demana una 
valoració ara que s’ha tancat el fraccionament dels rebuts.
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Respon la regidora d’Hisenda, la Sra. Andrea Pomar que diu que es va comprometre a passar 
les dades i que aquestes s’han de llegir dins un context i diu que ho han sol·licitat un 8% de la 
població. Explica que veníem d’un calendari del contribuent molt fraccionat i que quan es va 
negociar  amb l’ATIB,  es  va  considerar  que  era  massa  extens  en  comparació  amb altres 
municipis. Per aquest motiu, la lectura que fa de tot és que un 90% de la gent està d’acord i li 
funciona aquest nou calendari  del contribuent  i  es mostra contenta pel fet  que hagi sigut 
acceptat per la població. Conclou que al contribuent li funciona que es passin els tributs a 
final d’any.

La Sra. Laura Celià demana si li pot facilitar les dades de quin nombre de persones tenien 
sol·licitat el fraccionament abans del canvi d’ordenança i diu entendre que la valoració que fa 
la regidora d’hisenda és que la gent que no ha sol·licitat el fraccionament es perquè no l’ha 
volgut sol·licitar i no perquè no ho hagi sabut fer.

Respon la Sra. Pomar que cal ser realistes i que és el primer any que això passa i que l’any 
que ve les dades seran diferents. Explica que es va fer una campanya de difusió molt potent, 
que es va ampliar el termini per sol·licitar-ho, donant totes les facilitats i que entén que qui no 
ho ha fet es perquè no ho ha volgut. Pel que fa a les dades que demana la Sra. Celià diu que 
no serveixen per fer una comparativa.

El Batle intervé i diu que li crida l’atenció aquest afany intervencionista per part de 
l’esquerra, perquè per primera vegada tothom ha pogut fraccionar fins a nou vegades els seus 
rebuts d’impostos i que han tengut llibertat de decidir. Considera el Batle que ha sigut un èxit 
i que s’han fet reunions de barriada i que s’ha explicat per la premsa i la gent, de manera 
sobirana ha decidit.

Pren la paraula la Sra. Celià i diu que només ha demanat el que la regidora es va 
comprometre a facilitar una vegada finalitzat el termini, i que volia sabre la seva valoració. 
Agraeix les campanyes i les prorrogues, insisteix que només ha volia tenir coneixement sobre 
quin era el seu parer.

La Sra. Maria del Mar Pérez demana pel projecte de la cuina de l’institut i pel poliesportiu de 
l’escola del Port.

Respon la Sra. Andrea Pomar, regidora d’educació qui explica que aquests projectes estan 
inclosos dins del Conveni de l’Ibisec, i diu que s’ha sol·licitat la seva pròrroga mitjançant la 
corresponent addenda. D’altra banda, i pel que fa a la cuina de l’Institut  explica que una 
vegada revisat el projecte per l’equip directiu del centre, aquest no s’adequava en absolut a la 
seva línia educativa ni al seu projecte educatiu, motiu pel qual s’està revisant i redactant un 
nou projecte.  Pel que fa al gimnàs de l’escola del Port diu que la conselleria té molts de 
problemes amb el gabinet d’arquitectes que ha de redactar el projecte per un problema de 
fonaments.  Considera  que  és  un  tema  intern  entre  la  conselleria  i  aquest  gabinet  i  que 
l’Ajuntament no hi pot fer res.

El Sr. Jaume Mateu demana per l’oficina d’informació turística i pel tema dels banys públics, 
ara que comença la temporada turística.
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El Sr. Aguiló diu que l’oficina s’obrirà dia 1 d’abril,  que va acabar la concessió i que es 
tornarà a treure a concurs. Pel que fa als banys públics explica que s’està mirant si es podria 
arribar a un acord per utilitzar els banys del mercat municipal.

Pren la paraula es Sr. Joan Carles Simó i recorda que al ple anterior es va demanar a la 
regidora de joventut pel cost total del casal Jove.

Respon que esperaran a que acabi la segona fase per passar el cost total. 

El Sr. Simó també demana pel cost i la valoració de la cursa de la dóna.

Respon el Sr. Miquel Nadal diu que demanarà la informació i se lis donarà.

Pren la paraula la Sra. Elvira Arbona i demana perquè havia tan poca representació de l’equip 
de govern al dia de la Fira de la carn i demana també perquè els semàfors pedagògics estan 
en castellà.

El Sr. Darder diu que a altres municipis estan en castellà i que no li veu problema perquè és 
una de les dues llengües oficials.

Pren la paraula el  Sr. Batle i  diu que el  més important  dels semàfors pedagògics són els 
números i els colors, que l’objectiu és que la gent no faci via.

El Sr. Batle diu que el Sr. Aguiló és tinent de Batle i que hi ha molts d’esdeveniments.

El Sr. Aguiló diu que li agradaria que a tots els actes hi poguessin esser tots, però que entén 
que si hi ha diferents actes en marxa, això no és possible.

Pren la paraula el Sr. Gabriel Suau i demana pel Parc Agility de Lepanto i si s’ha fet per 
qualque petició, tot això perquè els hi han arribat diverses queixes del veïnats pel fet que no 
s’hagi destinat l’espai a un parc infantil.

El Sr. Batle diu que és una iniciativa de la regidoria de medi ambient que ha rebut moltes  
lloances i que es comparteix el parc infantil amb la zona Agility. El batle recorda que va 
donar l’oportunitat de participar proposant projectes.

Quan són les 11:50 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual com a 
secretària estenc aquesta acta.

Vist i plau La secretària
El Batle President

Carlos Simarro Rosa Ripoll Coll

Que es doni compliment al que s’ha acordat.
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Sóller,

El Batle Davant meu
la secretària

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 3 de juny de 2022, i 
s’aprova per unanimitat.

La secretària.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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